

**CITY OF WEST HOLLYWOOD  
RUSSIAN ADVISORY BOARD  
MINUTES FOR TUESDAY, MAY 19, 2015**

**West Hollywood Library Community Meeting Room  
at 625 N. San Vicente Boulevard**

1. **CALL TO ORDER** –Vice-chair Diana Volman called the meeting to order at 7:15 P.M.
2. Diana Volman led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board members present: Vika Safrigina, Raisa Aguf, Diana Volman, Alex Tolocenco, Larisa Danilova and Lyubov Levitan, Valentina Matiji. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.

Board members absent: Maria Shtabskaya, Vika Safrigina.

4. Approval of Agenda: Valentina Matiji made a motion to approve agenda, seconded by Raisa Aguf.
5. Approval of Minutes of the meeting of March 17, 2015. Alex Tolocenko made a motion to approve, seconded by Lyubov Levitan.

**6. ITEMS FROM THE PUBLIC**

Barbara Hamaker, West Hollywood Resident and Representative of the West Hollywood Community Housing Corporation talked about the Open House that will take place on Tuesday, June 16<sup>th</sup>; from 5 to 7 p.m. Barbara distributed flyers and invited everybody to attend.

Anatoliy Ulyanov talked about the documentary project about Russian speaking immigrants.

Michael Wolthielenicz talked about At&t tower that will be installed on the low income housing building at 1060 Sierra Bonita Ave in West Hollywood.

**7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

**There were no comments.**

**8. NEW BUSINESS**

**8.A. NATIONAL NIGHT OUT**

Board members discussed the upcoming event that will take place on Tuesday, August 4.

**Lyubov Levitan** mentioned that it would be better to move the RAB event to the grassy area of Plummer Park, she asked the staff to put the item on the agenda for the next meeting, Lyubov also suggested that the event starts at 6 p.m. Board members asked for solicitation letters to bring to businesses.

**9. UNFINISHED BUSINESS**

**9.A. FOLLOW UP ON THE RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL 2015 AND RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY AWARDS PRESENTATION**

Board members discussed the Festival and Russian Community Awards Presentation.

Alex Tolocenco praised the Awards ceremony.

Lyubov Levitan said that the Awards ceremony needs to be promoted better.

Raisa Aguf praised the Festival and the concerts; she mentioned that there were not enough chairs in Fiesta hall and that the directors of the concerts need to do a better job in selecting the participants.

Everybody praised the Victory in Europe day event.

Alex Tolocenco praised the set up for the Festival, talked about food vendors. Alex mentioned that the food sales need to be better organized, with limited amount of vendors we need to make sure that they provide more food handlers.

Alex praised the outside stage and the overall programming for the festival.

Diana Volman spoke about the children's concert and commended Lev Volovik on the great job that he had done with children.

Diana also noted that the sound inside Fiesta Hall was really bad.

Larisa Danilova spoke about live feed outside Fiesta hall for people to enjoy if they cannot be inside.

**9.B. VICTORY IN EUROPE DAY**

Board members followed up on the Victory in Europe Day. Everybody agreed that the event was very well produced and received.

**9.C. UPCOMING CULTURAL EVENTS**

There were no events to discuss

**10. ITEMS FROM STAFF**

Tatiana Rodzinek thanked the board members for their hard work and assistance during Russian Arts and Culture Week

**11. PUBLIC COMMENTS**

There were no comments

**12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no comments.

**13. ADJOURNMENT**

The Advisory Board adjourned at 8:25 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, June 16, 2015 in West Hollywood Library Community Meeting Room at 625 N. San Vicente Boulevard

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 16<sup>th</sup> DAY OF May, 2015.

  
\_\_\_\_\_  
CHAIRPERSON

ATTEST:

\_\_\_\_\_  
STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД  
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ  
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 19 МАЯ 2015 ГОДА**

**ОБЩЕСТВЕННАЯ КОМНАТА БИБЛИОТЕКИ ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА  
625 N. SAN VICENTE BOULEVARD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Вика Сафрыгина объявила заседание открытым в 7:15 вечера
2. Диана Вольман читала клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Лариса Данилова, Диана Вольман, Валентина Матиджи, Раиса Агуф, Александр Толосенко, Любовь Левитан. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Отсутствовали: Вика Сафрыгина, Мария Штабская.

4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Валентина Матиджи предложила одобрить повестку дня, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Алекс Толосенко внес предложение одобрить протокол заседания от 17 марта 2015 года, Любовь Левитан предложила поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Барбара Хамакер, представитель строительной корпорации Западного Голливуда рассказала о дне открытых дверей во вторник, 16 июня с 5 до 7 часов вечера. Барбара пригласила всех и раздала рекламную информацию. Анатолий Ульянов говорил о документальном проекте, посвященном Русскоязычной общине и иммигрантам. Майкл Волсилениц говорил о башне компании At&t, которая будет установлена на доме по адресу: 1060 Sierra Bonita Ave в Западном Голливуде

7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**

Комментариев не было.

8. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**

- 8.A. НАЦИОНАЛЬНЫЙ ВЕЧЕР БЕЗОПАСНОСТИ**

Члены совета обсудили предстоящее мероприятие, которое состоится во вторник, 4 августа. Любовь Левитан предложила переместить мероприятие на территории Пламмер Парка со стороны улицы Фуллер. Любовь также предложила начать мероприятие в 6 часов вечера. Члены совета попросили письма для бизнесов.

9. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**

- 9.A. ОБСУЖДЕНИЕ ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ И ЦЕРЕМОНИИ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ**

Члены совета обсудили проведение фестиваля и церемонии вручения наград в русскоязычной общине. Алекс Толосенко похвалил церемонию вручения наград.

Любовь Левитан сказала, что церемония должна лучше освещаться в прессе. Раиса Агуф хвалила фестиваль и концерты, она отметила, что в зале не было достаточного количества стульев и режиссёры концертов должны тщательнее отбирать участников.

Все хвалили церемонию и концерт посвященный дню победы.

Алех Толосенко говорил о фестивале и о расположении палаток в парке. Алех выразил пожелание, чтобы продажа еды была лучше организована. Алех похвалил программу фестиваля

Диана Вольман говорила о детском концерте и хвалила Льва Воловика за его работу с детьми.

Диана также сказала, что звук в Фиеста Холле был плохой.

Лариса Данилова говорила о том, что в будущем можно установить мониторы снаружи, чтобы люди, которые не идут внутрь, могли посмотреть концерт на улице.

#### **9. В. ПРАЗДНОВАНИЕ ДНЯ ПОБЕДЫ**

Члены совета обсудили празднование дня победы. Все согласились, что все мероприятие было очень хорошо организовано и подготовлено!

#### **9.С. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ**

**Мероприятий для обсуждения не было**

#### **10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ**

Татьяна Родзинек поблагодарила членов совета за их работу и помощь во время недели русской культуры и искусства.

#### **11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Комментариев не было.

#### **12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ**

Комментариев не было.

#### **13. ЗАВЕРШЕНИЕ**

Заседание было завершено в 8:25 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 16 июня, 2015 в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда по адресу 625 N. San Vicente Boulevard.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 16 ИЮНЯ 2015 ГОДА.

  
\_\_\_\_\_  
ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

\_\_\_\_\_  
СОТРУДНИК ГОРОДА